山东润昇电源科技有限公司
  山东润昇电源科技有限公司坐落于美丽的微山湖畔，东依京沪铁路、京福高速铁路，和104国道，西临京杭大运河，地理位置优越，交通便利。公司成立于2008年，隶属于全润控股公司，总资产3亿元，是一家专业从事绿色环保动力锂离子电池和超级电容、研发、生产、销售与服务为一体的现代化高新技术型公司；
 

  

  公司自成立以来一直秉诚"以服务求信誉、以质量求发展、以品牌拓市场"的经营理念，聚集了一批高素质、高水平、优秀的行业精英，拥有先进的生产工艺和完善的售后品质保障体系；

 公司目前主营产品为生产超级电容扣式、柱式以及二次镍氢电池系列产品。产品采用特殊结构设计，具备安全性强、容量高、体积小、重量轻和寿命长等特点，已通过CE、UN38.3、SGS等认证，产品广泛应用于移动电话、笔记本电脑、数码产品、电动交通工具、电子医疗器械、家用电器等高科技领域；
镍氢组合电池，其单体电池， 采用进口氢氧化亚镍、储氢合金粉、隔膜等生产材料， 能量转化效率高、安全可靠、性能稳定、方便耐用；可广泛用于较大功率、汽车启动、照明和点火、应急电 源、电动车、电动玩具、电动工具、医疗器械等等，有广泛的的市场前景。镍氢组合电池组合方式：采用精密分容柜、精密电池内阻测试仪对单体电池进行分容筛选，根据不同型号、不同容量进行分档组合，使其性能的一致性达到镍氢电池的最佳状态。能量密度高，循环寿命长，可应用范围广泛，产品安全环保。适用产品:照明灯饰/便携式DVD、 MP3，太阳能灯、手提电脑、电动玩具、电动工具、电动自行车、电动（混合动力）汽车、无绳电话机和其它电子产品 。

 纽扣型和圆柱型超级电容器均采用领先国内同行的自动流水生产线制造，在消化和吸收美国、韩国技术的基础上结合了自身特有的极片生产技术。相较同类产品润昇超级电容器具有容量高、内阻低、低漏电、长寿命的特点

Button and cylindrical  ultra-capacitors are produced by advanced automatic production line We develop our unique film production technology after learning others’ experience from United States , South Korea. Compared to similar products ,our super-capacitors has advantages such as high capacity, low internal resistance, low leakage characteristics and long life .

公司引进国际一流的生产自动化流水线，建立了安规实验室等相关检测实验室，提供精确的验证数据，减少了在生产过程中的人为故障因素，提高了产品的一致性和可靠性，并获得多项自主研发知识产权。
  随着行业发展趋势，润昇电源将努力打造成全球电子、电源专业产品设计、技术导向型产业基地，凭借优秀的管理团队和研发设计团队，建立全方位专业化服务体系，做到以客户为尊，技术为要的绿色能源领导者。
Shandong Runsheng Power Technology Co.,ltd.
Shandong Runsheng Power Technology Co.,ltd. located in the shore of beautifiul Weishan Lake, Beijing-Shanghai railway, Beijing-Fuzhou, high-speed railway and 104 national road to the east,west near the Beijing-Hangzhou grand canal, the geographical position is superior and convenient transportation.The company was founded in 2008, belonging to Quanrun Holding Company, total assets of 300 million yuan,which specialized is engaged in the green power lithium ion battery and super capacitor, research and development, production, sales and service as one of the modern high tech company.
Our mission is "Service for credibility, win the market with quality, famous branddevelop good market" , gathering a group of high-quality, high level and good industry elite, with advanced production technology and perfect after-sale quality guarantee system;

The company's main products including the super capacitor button, pillar and secondary NI-MH battery series products.Our products are with special structure design, high security, high capacity, but smaller volume, lighter weight and longer service life etc., has passed the CE, UN38.3, SGS certification, the products are widely used in mobile phones, notebook computers, digital products, electric vehicles, electronic medical apparatus and instruments, household appliances and other high-tech areas;

 NiMH battery  , of which single cell use  imported nickel hydroxide , hydrogen storage alloy powder, diaphragm and other materials,  has features of high conversion efficiency , safe and reliable , stable performance, convenient and durable  , are widely used for  automotive starting , lighting and ignition , emergency power sources, electric car, electric toy, electric tools, medical equipment etc.  Market prospect is promising . By using sophisticated sub-capacity cabinet, precision battery internal resistance tester to degrade single cell according to capacity and model, our NiMH battery could achieve consistency performance .

 High energy density , long cycle life, widely range of applications , safe and environmental protection. Application: Lighting / Portable DVD, MP3, solar light , laptop, electric toys, electric tools, electric bicycles, electric ( hybrid ) vehicles, cordless telephones and other electronic products.

Our company has introduced the international first-class automated production lines, seting up a safety testing laboratory, relating to provide accurate validation data, reducing in the artificial fault factors in the process of production, improving the consistency and reliability of the product, and a number of self-developed intellectual property rights.

With the development of industry trends, Runsheng Power will try to make itself become the base of global electronics, power professional product design, technology export-oriented industry, with the excellent management team and R&D team, a comprehensive professional service system, put our the customers and technology first,becoming to green energy leaders in the future.

